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Amerika Birleşik Devletleri (ABD) başkan adayı Joe Biden Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ı seçimle yıkacaklarını beyan etmiş. Bunu da muhalefeti güçlendirerek
yapacaklarını açıklamış. Herhalde elinde sihirli değnek var. 18 yıldır güçlenemeyen muhalefeti
güçlendirecek. Vay beee...Adam büyük laf etmiş.Sen kimsin ya...Sanki
kendin kazandın da...
Türkiye’yi dizayn etmeye çalışıyorsun.
Kim takar bu söylemi Türkiye’de?
Türk seçmeni mi?
O adam havasını alır.
Ne zaman söylemiş bu iddiasını?
2020’nin Ocak ayında.
Niye şimdi servis edildi?
Derin bir soru. Ancak kokusu yakında ortaya çıkar. 
Amerika zaten emperyalist bir ülke. Gücü yettiğine çöken. 
Bunların sosyal demokratları da muhafazakar demokratları da aynı kafada.
Hep onlar yönetecek, hep onlar dizayn edecek.
Şimdi çıkıp bu adamın söylediklerine laf mı yetiştirmeye çalışacağız. Televizyon kanalları
tefrikaya mı başlasın. (Zaten başladılar da.) 
Allaha havale ettim... 
Ayrıca; bu iş günün sonunda Erdoğan’a yarar. Bırakın; kafa yormayın... 
*
*
*
Bizim derdimiz geçim.
Geleceğimize olan güven.
Üretimlerimiz.
Demokrasimiz.
Hukukumuz.
İnsan haklarımız ve özgürlüklerimiz.
Refah seviyemizin yükselmesi ve kalkınmamız.
Zenginliğimiz hemde her alanda zenginleşmemiz.
Krizlerden kurtulmamız.
Esas derdimiz mutfakta tencerenin yanmaması.
Tencere yanarsa hep birlikte yanarız; Allah korusun.
Bizim derdimiz fındık ürününün değerinde satılması. Devlet desteğinin arttırılması. TMO’nun
fındığı sorun çıkarmadan alması. Her ilçede depo açması. Üreticiye değer vermesi. Alımlarda
hort-zort etmemesi. Vatandaşlarımıza insanca davranması.
Tamam mı!!!
*
*
*
Yaz ayları yerel yönetimlerin çalışma zamanıdır.
Havaların müsait olması, aynı parelelde çalışmalarında müsait olması demek.
Yatırımın ve hizmetin lokomotifi büyükşehir belediyesi.
19 ilçeye yeterince hizmet vermesi. 
Verip vermediğine bakalım.
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İlçelerin memnun olup olmadığına bakalım. 
Biz Fatsa olarak sanırım memnunuz. 
İlçemizin bir çok mevkiisinde çalışmalar var. 
Bu çalışmalar altyapıdan oluşuyor. 
Yatırım yok denilebilinir. 
Memleketin altyapısı tamamlanmamış ki; yatırıma yönelinsin. 
Büyükşehir belediyesi ve alt belediyelerin uyumlu çalışmaları önemli. Çünkü büyük yatırım ve
hizmetler büyükşehirden geliyor. İkna edecek olanlar alt belediyelerin kadrolarıdır. Başarılı
olanlar büyükşehiri ikna edenler olacaktır. 
*
*
*
Yaz aylarında Fatsa ve bir çok ilçede su sorunu yaşandığını biliyoruz.
Bunu OSKİ Genel Müdürü Murat Us’da söylüyor.
Sebep; yerküredeki kuraklık.
Sanmayın ki Karadeniz Bölgesinde kuraklık olmaz.
Öyle değil işte. Bal gibi de oluyormuş. Çünkü suyu tutamıyoruz. Yağıyor ve akıp gidiyor. Hani bir
deyim vardı: “Su akar, Türk bakar” diye. 
Sayın Genel Müdür Murat Us beye geçen hafta bir ziyaret yaptık.
Ben, Niyazi Yeşiller ve Mehmet Özmaden. Biz dört gazete sahibi olarak randevu almıştık. Fakat
Feridun Altıntaş işlerinden dolayı katılamadı. 
Murat beyle yaklaşık birbuçuk saat görüşme yaptık. İleriye dönük su sıkıntısı yaşanacağı
bilgisini aldık. Ancak genel müdürlüğün bütçesi elverdiği sürece yeni ytırımların yapılacağını ve
çeşitli yatırımların planlandığını öğrendik.
OSKİ Ordu’yu üçe bölmüş. 
Altınordu ve arkası, Fatsa ve arkası, Ünye ve arkası.
Genel Müdürlük Fatsa’da kurulu. Dolayısıyla Fatsa’ya öncelik tanınabilinir. Öncelikli
planlamalardan faydalanabilinir. 
Murat beyle sohbetimizde edindiğimiz bilgilere göre Fatsa’da bir baraj ve bu barajdan elde
edilecek suyun arıtma tesisi yapımı. Planlama hazır. Ödenek sıkıntı. 
Yani OSKİ yatırımlarını baraj yapımına yönlendiriyor. Amaç suyu tutmak. Akıp gitmesini
önlemek. Ve gerçekçi yatırımlara yönelmek.
Genel Müdürümüz Sayın Murat Us işinin uzmanı. DSİ’den gelme. Başarılar diliyoruz. 
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